

THE WORLD REMEMBERS



The World Remembers is a unique opportunity for remembrance, reconciliation and education. To mark the WWI Centenary, we will project in light the 680,000 names of those killed in 1917 on the Government Conference Centre in Ottawa. Each name will appear at a designated hour and minute. You can search for the exact appearance time of any name at www.theworldremembers.ca. More than 21,000 Canadians, including those killed at Vimy and Passchendaele, will appear as well as names from the United Kingdom, France, Belgium, Germany, the United States, Italy, Australia, New Zealand, the Czech Republic, Turkey, Slovenia, China and the British Indian Army.

The display, made possible by the support of Commemorate Canada, will take place each night starting at 8.30pm September 24th. The final name will appear at sunrise November 11th. The display will also run by day at the Canadian War Museum. By recognising the WWI losses from Canada and other participating nations, we look to the future with hope and understanding. For more information go to www.theworldremembers.ca.

Le Monde se Souvient

Le monde se souvient nous offre une occasion unique de souvenir, de réconciliation et d'éducation. Afin de marquer le centenaire de la Première guerre mondiale, nous afficherons un jeu de lumières sur un mur extérieur du Centre des conférences du gouvernement à Ottawa les 680 000 noms de ceux qui ont perdu leurs vie en 1917. Les noms de 21 000 Canadiens, dont ceux ayant perdu la vie à Vimy et à Passchendaele, y apparaîtront, ainsi que ceux du Royaume-Uni, de France, de Belgique, d'Allemagne, des États-Unis, d'Italie, d'Australie, de Nouvelle Zélande, de la République Tchèque, de la Turquie, de la Slovénie, de Chine et de l'Armée Indienne Britannique.

Ce projet, réalisé grâce à l'appui de Commémoration Canada, débutera à 20h30 le 24 septembre. Le dernier nom apparaîtra à l'aube du 11 novembre. La projection se déroulera également le jour au Musée canadien de la guerre. En reconnaissant les pertes de la Première guerre mondiale du Canada et des autres pays participants, nous envisageons l'avenir dans l'espoir et la compréhension. Pour d'autres renseignements : www.lemondeseouvient.org/.

Location: Government Conference Centre, 2 Rideau St, Ottawa, ON K1N 8X5

Time: September 24th - November 11th - Runs every evening sunset to sunrise

Cost: Free

Contact: theworldremembers@gmail.com

Website: <http://www.theworldremembers.org/>